
Dz-07.0021.1.3.2017  

Protokół nr 65/2017 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 14 lutego 2017 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 17.00, po stwierdzeniu obecności czterech członków Zarządu, co wobec składu 

Zarządu wynoszącego 5 osób stanowi kworum uprawniające do podejmowania 

prawomocnych decyzji, przewodniczący otworzył posiedzenie.  

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 24 stycznia 2017 r. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał zgłoszonych do porządku obrad sesji zaplanowanej na 

dzień 21 lutego 2017 r. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy. 

4. Przygotowanie projektów uchwał na sesję zaplanowaną na dzień 21 lutego 2017 r. 

5. Rozpatrzenie korespondencji. 

6. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 64. posiedzenia Zarządu 

odbytego w dniu 24 stycznia 2017 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 2. 

Zarząd zapoznał się z projektami uchwał, zgłoszonymi do porządku obrad sesji zwołanej na 

dzień 21 stycznia 2017 r., po czym przystąpił do ich opiniowania. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do koncepcji budowy ścieżki rowerowej na odcinku od 

Klasztoru Sióstr Norbertanek do istniejącego odcinka ścieżki przy Moście Zwierzynieckim, 

od ul. Wioślarskiej do ul. Jodłowej oraz od ul. Mirowskiej do granicy Miasta Krakowa, 

przygotowany przez Komisję Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych (druk nr 

272) przedstawił Szczęsny Filipiak. W dyskusji udział wzięli Marek Golonka i Szczęsny 

Filipiak. Zarząd uchwalił pozytywną opinię do projektu jednomyślnie – 4 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie konsultacji społecznych dotyczących planu zmiany organizacji 

ruchu w obrębie II obwodnicy, przygotowany przez Komisję Infrastruktury i Lokalnych 

Inicjatyw Inwestycyjnych (druk nr 273) przedstawił Szczęsny Filipiak. W dyskusji udział 

wzięli Marek Golonka i Szczęsny Filipiak. Zarząd uchwalił pozytywną opinię do projektu 

jednomyślnie – 4 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego przy ul. Juliana Fałata w Krakowie (ML-02.7123.2.2017.JK z dnia 

18.01.2017), przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Porządku i Mieszkalnictwa (druk 

nr 274) przedstawił Szczęsny Filipiak. Zaproponował on również przygotowanie poprawki do 

projektu, następującej treści: 

Tytuł uchwały otrzymuje brzmienie: 

w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego przy ul. Juliana Fałata w Krakowie (pismo znak: ML-02.7123.2.2017.JK z dnia 

13.01.2017) 



Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał propozycję poprawki 

pod głosowanie. Propozycja poprawki Zarządu została uchwalona jednomyślnie – 4 głosami 

za. 

Zarząd uchwalił pozytywną opinię do projektu jednomyślnie – 4 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego przy ul. Filareckiej w Krakowie (ML-02.7123.882.2016.ES z dnia 

18.01.2017), przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Porządku i Mieszkalnictwa (druk 

nr 275) przedstawił Szczęsny Filipiak. Zaproponował on również przygotowanie poprawki do 

projektu, następującej treści: 

Tytuł uchwały otrzymuje brzmienie: 

w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego przy ul. Filareckiej w Krakowie (pismo znak: ML-02.7123.882.2016.ES z dnia 

11.01.2017) 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał propozycję poprawki 

pod głosowanie. Propozycja poprawki Zarządu została uchwalona jednomyślnie – 4 głosami 

za. 

Zarząd uchwalił pozytywną opinię do projektu jednomyślnie – 4 głosami za. 

Ad. 3. 

Zarząd podjął uchwałę w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań 

zgodnie z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy (Uchwała nr 67/2017). Uchwała została podjęta 

jednomyślnie – 4 głosami za. 

Ad. 4. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie przez Zarząd dwóch 

projektów uchwał, które zostaną wprowadzone do porządku obrad sesji, zaplanowanej na 21 

lutego 2017 r. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu 

w Krakowie o postawienie znaków aktywnych D6 (sign flash) na trzech przejściach dla 

pieszych zlokalizowanych w ciągu ul. Księcia Józefa na odcinku od pętli autobusowej na 

Bielanach do skrzyżowania z ul. Orlą zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do 

dyskusji projekt został poddany pod głosowanie i uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za 

(druk nr 276). 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie przez Zarząd projektu 

uchwały w sprawie zmiany organizacji ruchu w rejonie byłej strzelnicy garnizonowej oraz 

odtworzenia wału ziemnego, tzw. kulochwytu. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji projekt 

został poddany pod głosowanie i uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk nr 277). 

W trakcie procedowania 4. punktu porządku obrad na salę przybył kolejny członek Zarządu 

Dzielnicy. 

Ad. 5. 

Zarząd zapoznał się z następującą korespondencją: 

 odpowiedź Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu na Uchwałę nr 

XXVII/249/2016 Rady Dzielnicy VII z dnia 13.12.2016 w sprawie objęcia zakazem ruchu 

odcinka ul. Nad Źródłem od posesji nr 2 do ul. Leśmiana – przyjęto do wiadomości; w II 

kwartale br. odbędzie się wizja w terenie w celu omówienia rozwiązań prowadzących do 

poprawy obecnej sytuacji komunikacyjnej na ul. Nad Źródłem, 

 pismo Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu w sprawie wskazania zadań do 

programu „Bezpieczna droga do szkoły – budowa chodników wzdłuż ulic do 



samorządowych szkół podstawowych” – ustalono, że niezależnie od propozycji Komisji 

Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych należy zwrócić się do ZIKiT z prośbą 

o rozważenie możliwości włączenia do programu budowy chodnika przy ul. Korzeniaka, 

służącego dzieciom ze szkoły Sióstr Pijarek, w obu kierunkach od szkoły, 

 pismo Miejskiego Rzecznika Konsumentów w sprawie propozycji harmonogramu 

dyżurów rzecznika w siedzibach Rad Dzielnic w 2017 r. – przyjęto do wiadomości bez 

uwag, 

 pismo Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu w sprawie budowy chodnika na 

ul. Korzeniaka – od ul. Olszanickiej do ul. Skargi wraz z oświadczeniem 

o niewydatkowaniu środków – ustalono, że należy zwrócić się do ZIKiT z pytaniem 

o możliwość zaprojektowania chodnika w taki sposób, aby uniknąć konieczności wykupu 

gruntów od prywatnych właścicieli oraz o możliwość wykonania kolejnej wersji projektu 

w ramach umowy z poprzednim projektantem, 

 sprawozdania z realizacji zadań Dzielnicy za 2016 r., przekazane przez: Zarząd 

Infrastruktury Komunalnej i Transportu, Zespół Ekonomiki Oświaty, Biuro ds. Ochrony 

Zdrowia UMK, Muzeum Historyczne Miasta Krakowa, Wydział Bezpieczeństwa 

i Zarządzania Kryzysowego UMK, Straż Miejską Miasta Krakowa, Zarząd Zieleni 

Miejskiej, Kancelarię Rady Miasta i Dzielnic Krakowa, Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej, Zespół Szkół Ogólnokształcących nr 18 – przyjęto do wiadomości, 

 wyjaśnienia Wydziału Kultury i Dziedzictwa Narodowego UMK oraz Zarządu 

Infrastruktury Sportowej dotyczące sprawozdań z wykonania zadań Dzielnicy za 2016 r – 

przyjęto do wiadomości, 

 pismo Rady Krakowskich Seniorów w sprawie podjęcia działań w celu zabezpieczenia 

i ochrony pomnika samolotu Jak 23 stojącego na Bielanach – zapoznano się; ustalono, że 

najlepszym rozwiązaniem, zresztą sugerowanym w piśmie, byłoby zgłoszenie 

odpowiedniego zadania do miejskiego Budżetu Obywatelskiego, 

 informacja Wydziału Obsługi Urzędu UMK w sprawie wykorzystania środków na 

utrzymanie Rady i Zarządu Dzielnicy – przyjęto do wiadomości; informacja zostanie 

przekazana  pozostałym członkom Rady na najbliższej sesji. 

Ad. 6. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak: 

 zreferował ustalenia w sprawie realizacji zadania „Zwierzyniecka Szafa Książek”, 

poczynione z udziałem pani dyrektor Szkoły Podstawowej nr 31 oraz inspektorów Zespołu 

Ekonomiki Oświaty, 

 przedstawił kandydaturę osoby, z którą proponuje podpisanie umowy na realizację 

zadania: „Wykonanie strony internetowej wraz z przeniesieniem danych z dotychczasowej 

strony”; kandydatura została pozytywnie zaopiniowana przez pozostałych członków 

Zarządu, 

 zaproponował wystąpienie do Kancelarii Rady Miasta i Dzielnic Krakowa z pismem 

w sprawie możliwości wydawania przez Dzielnicę newslettera. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 18.35 zamknął posiedzenie. 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                         

            

                       Szczęsny Filipiak 


